
R a d a  
G m i n y  S z a f l a r y

                                          Protokół nr 3/2015
                         z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa, 
                            Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
                        i Ochrony Środowiska  Rady Gminy Szaflary
                                    z dnia  23 stycznia 2015 roku

Przewodniczący komisji pan Józef Walkosz zaproponował następujący porządek obrad:
      1.  Przyjęcie porządku obrad.

2. Uzupełnienie do autopoprawki Wójta Gminy Szaflary do projektu Uchwały 
Budżetowej na 2015 rok.

3. Opinia komisji na temat projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i
wysokości diet dla radnych Rady Gminy Szaflary.

4. Opracowanie planu pracy komisji na 2015 rok.
5. Wolne wnioski. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek posiedzenia    
za - 10
przeciw - 0
wstrzymało się - 0
Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie (przy 10 głosach „za”).

Ad,2 Uzupełnienie do autopoprawki Wójta Gminy Szaflary do projektu Uchwały Budżetowej
na 2015 rok.
Pani Skarbnik – omówiła uzupełnienie do autopoprawki Wójta Gminy do projektu Uchwały
Budżetowej  na  2015  rok.  W dziale  921  Kultura  i  Ochrona  Dziedzictwa  Narodowego
dochody i wydatki budżetu Gminy Szaflary zwiększa się o kwotę 246.227 zł w tym:
- 227.458 zł konserwacja i restauracja zabytkowego muru kamiennego stanowiącego część
pierwotnego  założenia  dworskiego  rodziny  Uznańskich  oraz  dostosowanie  muru  do
urządzania wystaw czasowych poświęconych kulturze, historii i etnografii w miejscowości
Szaflary,
- 18.769 zł zwiększenie środków w Budżecie Gminy na rok 2015 dotyczących dochodów i
wydatków  w  Gminnym  Przedszkolu  Publicznym  w  Szaflarach  tytułem  wypracowanych
kosztów  pośrednich  w  ramach  realizacji  projektu  POKL  „Czas  zapisać  dziecko  do
przedszkola” tj. 9% wydatków wykonanych w okresie od 01.10.2014r do 31.12.2014r oraz
planowanych do wykonania w okresie od 01.01.2015r do 30.06.2015r. Kwotę tą planuje się
wykorzystać na bieżące potrzeby Gminnego Przedszkola w Szaflarcah. Wyjaśniła, że zasadą
środków niewygasających jest, aby fizycznie środki te przenieść na inne konto. Dochody i
wydatki unijne nie mają wpływu na deficyt budżetu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie uzupełnienie do autopoprawki
za - 10
przeciw - 0
wstrzymało się - 0
Uzupełnienie do autopoprawki Wójta Gminy Szaflary do projektu Uchwały Budżetowej na 
2015 rok zostało przyjęte jednogłośnie (przy 10 głosach „za”).

Ad.3  Opinia komisji na temat projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i
wysokości diet dla radnych Rady Gminy Szaflary.
Komisja zaproponowała ryczałtowa formę diet radnych w wysokościach:

1) dieta przewodniczącego Rady Gminy – 1.500 zł

34-424 Szaflary, ul. Zakopiańska 18, tel. (018) 275 47 03, fax. (018) 275 49 77, 

NIP 736-11-98-317          REGON 490015507                         



2) dieta wiceprzewodniczących Rady Gminy -750 zł
3) dieta przewodniczących komisji – 750 zł
4) dieta radnych – 600 zł

Natomiast potrącenie za nieobecność na sesji, czy komisji – 100 zł
Radny Jarosław Szlęk – proponuje, aby uchwała weszła w życie za 6 miesięcy, Uzasadnił
atmosferą jaka panowała na początku kadencji Rady. Radni nie mają obecnie dobrej opinii,
publiczność  przybywająca  na  posiedzenia  Rady  czeka  na  różnego  rodzaju  pożywki.
Rozpatrywanie w tym momencie uchwały o dietach będzie uderzało w radnych. Dać czas i
pokazać działania na korzyść społeczności lokalnej. W Radzie są radni, którzy już pracowali,
ale są również nowi, którzy winni się pokazać. Proponuje późne lato lub wczesną jesień.
Czuje niesmak, że na początku Rady zajmują się dietami, jest to „strzał w kolano”. Kłóci się,
aby radni w tym czasie zgodnie podwyższali 
diety.
Radna Barbara Chramiec – jeśli podwyżka diet będzie od 1 lipca, będzie głosowała „za”.
Radny Rafał Wilkus – uważa, że należy teraz głosować, są to kwoty nie duże.
Radny Janusz  Jurzec  –  zgadza  się  z  proponowanymi  wysokościami  diet,  potrąceniem za
nieobecność również lecz uważa, że wykonanie uchwały należy przesunąć w czasie.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w propozycje diet ryczałtowych obowiązujących z
dniem 01 kwietnia 2015 roku
za- 8
przeciw – 1
wstrzymało się – 1
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i
wysokości diet dla radnych Rady Gminy Szaflary (przy 8 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”, 1
głosie „wstrzymującym się”).
 
Ad.3 Opracowanie planu pracy komisji na 2015 rok.
Plan pracy komisji na 2015 rok:

1. Przyjęcie planu pracy komisji na 2015 rok– styczeń
2. Zapoznanie się z planem wydatków p0zeznaczonych na rolnictwo,
3. Lasy gminne – luty
4. Plany  inwestycyjne  powiatu  na  terenie  gminy  Szaflary,  w  kontekście  budowy

chodnika
5. Stan  utrzymania  czystości  na  terenie  gminy  Szaflary,  sprawozdanie  z  wpływów i

wydatków - marzec
6. Plan zagospodarowania przestrzennego gminy Szaflary
7. Zapoznanie się ze Studium
8. Stan prawny dróg o nieuregulowanym statusie – kwiecień
9. Przyjęcie sprawozdania Wójta z wykonania budżetu i zadań gospodarczych za 2014

rok – maj
10. Zapoznanie się z możliwością pozyskania środków poza budżetowych
11. Zapoznanie się z możliwością naprawy i wykorzystanie istniejących dróg polnych dla

rolników, dla turystów jako ścieżki spacerowe, rowerowe, trasy biegowe – czerwiec
12. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu za I półrocze 2015 roku – sierpień
13. Zapoznanie  się  z  inwestycjami  –  posiedzenie  wyjazdowe z  Komisja  Rewizyjną  –

wrzesień
14. Opinia komisji na temat projektu budżetu na 2016 rok – listopad
15. Opiniowanie  przez  komisję  zmian  w  uchwale  budżetowej  na  2015  rok,  w  miarę

potrzeb
16. Podsumowanie pracy komisji za 2015 rok, plan pracy komisji na 2016 rok – grudzień



Ad. 4 Wolne wnioski.
Brak wniosków.

Przewodniczący Komisji Oświaty podziękował za udział w posiedzeniu.
Posiedzenie komisji trwało od godz.1530 do godz. 1700.
Protokołowała:
S. Sarnecka          

                                                                           Przewodniczący
                                                                  Komisji Budżetu, Rolnictwa, 
                                                               Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
                                                                          i Ochrony Środowiska  
                                                                          mgr inż. Józef Walkosz



                                            Protokół nr 2/2014
                                        ze wspólnego posiedzenia 
          Komisji Budżetu, Rolnictwa, Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
                      i Ochrony Środowiska  Rady Gminy Szaflary
          oraz Komisji Kultury, Oświaty i Wychowania, Ochrony Zdrowia, 
              Kultury Fizycznej, Spraw Socjalnych i Przeciwpożarowych
                                    w dnia  29 grudnia 2014 roku

                     Wspólne posiedzenie Komisji Budżetu, Rolnictwa, Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego i Ochrony Środowiska  Rady Gminy Szaflary oraz Komisji Kultury, Oświaty i
Wychowania, Ochrony Zdrowia, Kultury Fizycznej, Spraw Socjalnych i Przeciwpożarowych
otworzył  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  pan  Józef  Walkosz  i  oddał  głos
przewodniczącemu Komisji Oświaty panu Andrzejowi Tylce.
Pan Andrzej Tylka zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Analiza projektu budżetu na 2015 rok.
3. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu budżetu na 2015 rok.
4. Wnioski wynikające z projektu budżetu.
5. Wyrażenie opinii w sprawach:

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szaflary,
b) odwołania Skarbnika Gminy Szaflary,
c) wykazu wydatków, które nie wygasły z upływem roku budżetowego 2014.

      6.   Przyjęcie autopoprawki Wójta Gminy do projektu Uchwały Budżetowej na 2015 rok.
      7.   Zapoznanie się z pismem Spółki Wodociągowej w Maruszynie.
      8.   Wolne wnioski.
      9.   Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Oświatowej poddał pod głosowanie porządek posiedzenia    
za - 14
przeciw - 0
wstrzymało się - 0
Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie (przy 14 głosach „za”).

Ad.2 i 6 Analiza projektu budżetu na 2015 rok.
Pani Skarbnik – projekt budżetu należy omawiać z autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Oświaty pan Andrzej Tylka zaproponował, aby na dzień dzisiejszy
nie burzyć projektu budżetu, w ciągu roku będą zmiany w  uchwalonym budżecie.
Zwrócił uwagę na małe  kwoty pozyskiwanych środków unijnych, należy się starać o środki z
zewnątrz.
Przewodniczący komisji pan Andrzej Tylka – na str. 32 wydatki na 2015r oraz wykonanie za
2014r  –  na  2015  rok  jest  kwota  424.733  zł  dla  Spółki  wodociągowej  w  Maruszynie,
(wpłynęło pismo).
Radny Rafał Wilkus – na str 33 dz. 6161 – czynsz na zatokę autobusową.
Pani Skarbnik -  w Nowem jest zatoka autobusowa na terenie prywatnym.
Przewodniczący Komisji  Budżetowej  pan Józef  Walkosz – czy są zaplanowane środki na
chodnik?
Pani Skarbnik – tak, w prognozie finansowej.



Przewodniczący Komisji Oświaty – środki  tzw. Shetynówki, 750.000 zł z budżetu gminy
(wkład 25% po nowym roku).  Będzie wykonany chodnik w Zaskalu od ul.  Kolejowej  do
Ludźmierza, w Borze od remizy do Gronkowa.
Radny Rafał Wilkus – w przyszłości trzeba wykonać chodniki w Maruszynie. 
Zwrócił uwagę, że w dz. 750 jest promocja gminy – należy się przyjrzeć temu zagadnieniu.
Przewodniczący Komisji Oświaty – można „okroić” i przeznaczyć środki na inny cel.
Pani Skarbnik – na wolnych środkach zostały środki, można przeznaczyć je na konkretny cel. 
Kredyty na  zadania  inwestycyjne  nie  można przeznaczyć  na  wydatki  bieżące.  Elastyczna
polityka finansowa jest zawodna.
Radny Rafał Wilkus – małe środki na bezpieczeństwo p.poż., w Pitoniówce brak zbiornika
p.poż.
Przewodniczący Komisji Oświaty – jest to temat na Komisję Oświaty.
Radny Rafał Wilkus – wnioskuje o dokonanie przeglądu zbiorników przeciwpożarowych.
Przewodniczący Komisji Oświaty – na 2016 rok jest planowany zakup samochodu p.poż. dla
Zaskala, obecny można przekazać np. OSP Pitoniówka.
Radny Rafał Wilkus – który kredyt kończy się w 2015 roku?
Pani Skarbnik – w 2015r kończą się kredyty zaciągnięte na remizę OSP Zaskale oraz na  most
w Szaflarach.
Radny Rafał Wilkus – płacimy składki na Euroregion Tatry, co nam to daje?
Przewodniczący Komisji Budżetowej pan Józef Walkosz – mamy ścieżkę rowerową.
Przewodniczący Komisji Oświaty – Euroregion przekształca się, aby pozyskać coraz więcej
środków unijnych.
Wójt – bez uczestnictwa nic nie pozyskamy.
Radny Rafał  Wilkus  –  na  dokształcanie  nauczycieli  są  przeznaczone  środki,  jeśli  ich  nie
wykorzysta czemu służą?
Pani Skarbnik – pozostają, jako wolne środki.
Radny Rafał Wilkus – 10.000 zł składka na PWSZ w Nowym Targu, czy musimy ja płacić?
Dlaczego je płacimy? nie wszystkie gminy płacą. Można te środki przeznaczyć na inny cel.
Pani  Skarbnik  –  była  podjęta  uchwała  intencyjna  podczas  powstawania  uczelni.   Jeśli
odstąpimy od płacenia na etapie uchwalania budżetu należy napisać, że nie damy. Należy
wskazać na co przeznaczyć te środki, na inny cel.
Radny  Jarosław Szlęk  –  zachowałby  ostrożność  pomimo,  że  uczelnia  ta  nic  dla  nas  nie
zrobiła. Proponuje dać szansę Wójtowi, aby uczelnia ta przyczyniła się do współpracy z naszą
gminą  np. studenci w ramach praktyk, ułożyć relacje.
Radny Rafał Wilkus – kwota 5.000 zł  uważa za zbędne (ofiary przemocy w placówkach.
Ośrodki kryzysowe mają obowiązek przyjąć ofiary przemocy.
Pani  Skarbnik  –  jutro  zajmie  się  tym  tematem  kierownik  GOPS,  środki  te  zostaną
przeznaczone na inny cel
Radna Anna Repa –remiza w Maruszynie funkcjonuje w ramach środków karcianych, czy nie
można tego zmienić?
Przewodniczący  Komis  Oświaty  –  nie  można  zabierać  środków  karcianych,  wówczas
nauczyciele nie zajmą się dziećmi, aby uzupełnić inne zajęcia.
Pani Skarbnik – umowa na konserwacje muru- rozliczenie środków unijnych do marca, nie
można tych środków dać na niewygasające, część środków jest własnych, a część unijnych.

Ad.3 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu budżetu na 2015 rok.
Pani Skarbnik odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu Uchwały
Budżetowej  na  2015  rok  oraz  projektu  Wieloletniej  Prognozy Finansowej.   Opinie  te  są
pozytywne.



Przewodniczący Komisji  Oświaty poddał pod głosowanie wniosek:  kto jest  za pozytywną
opinią projektu budżetu na 2015 rok
za – 14
przeciw – 0
wstrzymało się – 0
Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt Uchwały Budżetowej na 2015 rok
(przy 14 głosach „za”).

Ad.4 Wnioski wynikające z projektu budżetu.
Przewodniczący Komisji Oświaty – skąd zdobyć środki (zwiększenie dochodów):
- pozyskanie dodatkowych środków zewnętrznych 
-  realizować wnioski pomocowe (mały wkład środków własnych, więcej zyskać)
-  ściągalność podatków bliska 100%  

Wydatkowanie z dodatkowych środków (propozycje pana Andrzeja Tylki):
-  strona internetowa gminy (aktualizacja)
-  nagłośnienie sali obrad
-  zwiększyć środki na prowadzenie klubów piłkarskich
-  realizacja zadań własnych (np. transport zbiorowy) z budżetu gminy
-  zabezpieczenie bezpieczeństwa mieszkańców – oświetlenie uliczne (ze środków gminnych)
-  z ogólnego budżetu gminy organizować gminne zawody i zajęcia sportowe (narty)
-  budować chodniki we wszystkich miejscowościach
-  remontować drogi o twardej powierzchni bitumicznej (sukcesywnie w poszczególnych 
   miejscowościach)
-  jedna pełnowymiarowa sala gimnastyczna w gminie (budowa lub dobudowa)
-  jeden gminny „Orlik”
-  remont Sali obrad (nagłośnienie)
Przewodniczący Komisji Budżetowej  pan Józef Walkosz wnioskuje:
 - remontować drogi polne
-  uregulować stan prawny dróg 
Radny Rafał Wilkus wnioskuje:
 - podstawowa służba zdrowia (usprawnić funkcjonowanie)
Przewodniczący Komisji Oświaty poddał pod głosowanie w/w wnioski”
za – 14
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Opinia w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szaflary
Przewodniczący Komisji Oświaty poddał pod głosowanie projekt uchwały 
za – 14
przeciw – 0
wstrzymało się – 0
Komisje  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy Szaflary na 2015 rok (przy 14 głosach „za”).

Opinia w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Szaflary,
Przewodniczący Komisji Oświaty – pani Skarbnik złożyła rezygnację z funkcji w związku z
przejściem na emeryturę.
Radna Barbara Chramiec – wnioskuje, aby pani Skarbnik wycofała wniosek.



Pani Skarbnik Helena Cisoń   - okres wypowiedzenia kończy się z dniem 28.02.2015r, prosi o
odwołanie. Aby wycofać wniosek musi być dwustronne porozumienie.
Radny Jarosław Szlęk – każdy jest wolnym człowiekiem i winien sam decydować o sobie.
Wnioskował o przesunięcie projektu uchwały z uwagi na fakt, iż jest to sprawa godna uwagi –
sprawa personalna i należy to wykonać w pewnym stylu. Nie tworzy sztucznych przeszkód,
odbywać się powinno według zasad. 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty  –  przejście  na  emeryturę  nie  przeszkadza,  aby  być
skarbnikiem, można pracować.
Zaproponował  aby  do  jutra  pani  Skarbnik  porozumiała  się  z  panem  Wójtem.  Powyższe
stanowisko przegłosowano:
za – 14
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Opinia w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasły z upływem roku budżetowego 2014.
Pani  Skarbnik  –  kwota  52.521  zł  przeznaczona  na  projekt  budowlany  –  budowa  ciągu
pieszego dla obsługi budynków mieszkalnych przy ul. Na Brzegu wraz z budową oświetlenia
i kładki dla pieszych. Środki te gromadzone są na wyodrębnionym rachunku bankowym.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały
za – 14
przeciw – 0
wstrzymało się - 0
Komisje  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  projekt   uchwały  w  sprawie  wykazu
wydatków, które nie wygasły z upływem roku budżetowego 2014 (przy 14 głosach „za”).

Ad,8 Zapoznanie się z pismem Spółki Wodociągowej w Maruszynie.
Pani Skarbnik – zapoznała z wnioskami rad sołeckich:
Rada Sołecka Maruszyny – prosi o przesunięcie kwoty 5.600 zł – z wodociągów na
utwardzenie drogi polnej,
Rada Sołecka Bańskiej Wyżnej – zwróciła się z prośba o przesunięcie kwoty 13.000 zł z
oświetlenia. na zakup instrumentów muzycznych, piekarnika oraz wykonanie tablicy
interaktywnej.
Radny Rafał Wilkus – jest pozwolenie na budowę wodociągu w Maruszynie od lipca br. i
ważne 2 lata. Należy się zastanowić czy wprowadzić do planu na 2015r.
Pani  Skarbnik – nie  jest  to  kwota ostateczna.  Nie zna  warunków pożyczki  i  dotacji.  Nie
zostały złożone wnioski o dotacje. Nie można wprowadzić do projektu budżetu takiej kwoty.
Zadanie to jest wprowadzone w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, inwestycja jest rozłożona
na 4 lata (minimum). Jeśli będzie promesa na dotację lub pożyczkę, wprowadzi się po stronie
dochodów oraz wydatków.

Ad.9 Wolne wnioski.
Radny Jarosław Szlęk – ile jest spółek wodnych zarejestrowanych w gminie Szaflary?
Pani Skarbnik - w Bańskiej Wyżnej, Maruszynie, reszty nie zna.
Radny Jarosław Szlęk – jest również spółka wodna w Szaflarach. Proponuje zorganizować
spotkanie  ze  spółkami  (Szaflary,  Maruszyna,  Bańska  Wyżna),  poprzeć  działania,  dać
wsparcie. 
Radny Wiktor Zagórski – ustosunkowując się do wniosku radnego Jurca na ostatniej sesji w
sprawie  remontu  Zakopianki  wyjaśnił,  że  remont  nie  jest  zakończony.  Można  doświetlić
przejazd lecz trzeba porozumieć się z dyrekcją GDDiA, trzeba rozmawiać.



                 Przewodniczący Komisji Oświaty podziękował za udział w posiedzeniu.
Posiedzenie komisji trwało od godz.1515 do godz. 1700.
Protokołowała:
S. Sarnecka

                                                                             Przewodniczący
                                                                  Komisji Budżetu, Rolnictwa, 
                                                               Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
                                                                          i Ochrony Środowiska  
                                                                          mgr inż. Józef Walkosz

 



                                        Protokół nr 1/2014
                         z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa, 
                            Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
                        i Ochrony Środowiska  Rady Gminy Szaflary
                                    w dnia  17 grudnia 2014 roku

Przewodniczący komisji pan Józef Walkosz zaproponował następujący porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Opinia  komisji  na  temat  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Wójta

Gminy.
3. Opinia  komisji  na  temat  projektu  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale

budżetowej na 2014 rok.
4. Opinia komisji na temat projektu uchwały w sprawie najmu lokalu w Samodzielnym

Publicznym  Gminnym  Ośrodku  Zdrowia  w  Szaflarach  dla  Gminnego  Ośrodka
Pomocy Społecznej w Szaflarach. 

5. Wolne wnioski. 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia    
za - 11
przeciw - 0
wstrzymało się - 0
Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie (przy 11 głosach „za”).

Ad.2 Opinia komisji na temat uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
Przewodniczący  komisji  –  wszyscy  członkowie  komisji  maja  projekt  uchwały,  oczekuje
propozycji.
Radny Janusz Jurzec proponuje:
I wniosek:
wynagrodzenie zasadnicze – 5.050 zł
dodatek funkcyjny -  1.900 zł
dodatek specjalny – 2.085
razem – 9.035 zł
Radny Rafał Wilkus proponuje:
II wniosek:
wynagrodzenie zasadnicze – 5.500 zł
dodatek funkcyjny -  1.900 zł
dodatek specjalny – 2.220 zł
razem – 9.620 zł
Radny Rafał  Wilkus  –  uważa,  ze  wynagrodzenie  winno być  na  poziomie  wynagrodzenia
poprzedniego wójta ponieważ obowiązków nowemu wójtowi nie ubyło.
Radny Jarosław Szlęk – konstrukcja jest dobra, stwarza Wójtowi dobrą motywację do pracy.
Postęp w wynagrodzeniu może być.
Radna Barbara Chramiec – poprzedni wójt pracował na takie wynagrodzenie 23 lata.
Pani Skarbnik – tabela wynagrodzenia wójtów nie uległa zmianie od 2009 roku, w związku z
tym od 2009 roku poprzedni wójt miał wynagrodzenie na takim samym poziomie.
Przewodniczący komisji proponuje uśrednić te kwoty I i II wniosku:
III wniosek:
wynagrodzenie zasadnicze – 5.300 zł
dodatek funkcyjny -  1.900 zł
dodatek specjalny – 2.160 zł



razem – 9.360 zł
Radny Janusz Jurzec wycofał wniosek I.
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie II wniosek:
wynagrodzenie zasadnicze – 5.500 zł
dodatek funkcyjny -  1.900 zł
dodatek specjalny – 
razem – 9.620 zł
II Wniosek przegłosowano:
za – 5
przeciw – 3
wstrzymało się – 3
W związku z powyższym III wniosek upadł.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla
Wójta  Gminy (przy 5 głosach „za”, 3 głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”) w kwocie
9.620 zł.
Pani Skarbnik – dyrektorzy szkół w naszej gminie mają wysokie wynagrodzenia, żeby nie
było tak, że wójt mniej zarabia od dyrektorów szkół.
Radny Rafał Wilkus - dotąd mówiło się, że zarabiają 4.000 zł.

Ad.3 Opinia komisji na temat projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na
2014 rok.
Pani Skarbnik - omówiła projekt zmian w uchwale budżetowej.
 W budżecie Gminy Szaflary dokonuje się zmian poprzez:

1) Zwiększenie dochodów budżetu na 2014 rok w kwocie 546.207 zł,
w tym:
a) dochody bieżące w kwocie  513.707 zł, 
- 4.000 zł dofinansowanie w formie dotacji z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej za przekazanie 1 pojazdu wycofanego z eksploatacji do stacji demontażu,
-  156.749  zł  wpływ  rezerwy  subwencji  ogólnej  dla  gmin  z  Ministerstwa  Finansów
Departament Finansów Samorządu Terytorialnego,
- 125.500 zł, z tytułu wpływów z podatku od spadków i darowizn, podatku od działalności
gospodarczej osób fizycznych, opłacany w formie karty podatkowej, podatku dochodowego
od osób prawnych i innych pobieranych podatków i opłat lokalnych.
-  227.458  zł  dotacja   ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rolnego  na  rzecz  Rozwoju
Obszarów  Wiejskich   na  zadanie  pn.  "Konserwacja  i  restauracja  zabytkowego  muru
kamiennego stanowiącego część pierwotnego założenia dworskiego rodziny Uznańskich oraz
dostosowanie  muru  do  urządzania  wystaw  czasowych  poświęconych  kulturze,  historii  i
etnografii w miejscowości Szaflary.
b) wydatki majątkowe w kwocie 32.500 zł, 
- 2.500 zł wpływy ze sprzedaży składników majątkowych,
- 30.000 zł wpływ środków finansowych z niewykorzystanych w terminie wydatków przez
powiat nowotarski.

2) Zwiększenie wydatków budżetu na 2014 rok o kwotę 519.349 zł
a) wydatki bieżące w kwocie 519.349  zł  
 - w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE  w kwocie 132.000 zł
w tym na uzupełnienie wydatków na wynagrodzenia w:
- rozdz. 80101 Szkoły podstawowe w wysokości 81.630 zł 
-  rozdz.  80103 Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych w wysokości  3.910 zł  
- rozdz. 80104 Przedszkola w wysokości 13.300 zł



- rozdz. 80110 Gimnazja w wysokości 31.160 zł .
- w dziale 750 ADMINISTRACJA PUBLICZNA  rozdziale 75023 Urzędy gmin w kwocie
20.000 zł zostaną uzupełnione wydatki bieżące.

- w dziale 900 GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA  w kwocie
24.749 zł
- rozdz. 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg w wysokości 20.749 zł uzupełnienie wkładu
własnego przy rozbudowie oświetlenie ulicznego w miejscowości Bańska Wyżna i Skrzypne.
-  w rozdz.  90095 Pozostała  działalność w kwocie 4.000 zł   zwrot kosztów związanych z
parkowaniem porzuconego samochodu.
- w dziale 921 KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO rozdziale 92120
Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami  kwota  117.142 zł zostanie zabezpieczona jako
wkład własny oraz  kwota  w wysokości  227.458 zł  z  dotacji   ze  środków Europejskiego
Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich  na zadanie pn. "Konserwacja i
restauracja  zabytkowego  muru  kamiennego  stanowiącego  część  pierwotnego  założenia
dworskiego rodziny Uznańskich oraz dostosowanie muru do urządzania wystaw czasowych
poświęconych kulturze, historii i etnografii w miejscowości Szaflary.

3) Zmniejszenie wydatków w kwocie 74.000 zł
- w dziale 600 TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ w rozdz. 60014 Drogi publiczne powiatowe, z
tytułu  niewykorzystanej   dotacji  dla  powiatu  nowotarskiego  na  wykonanie  chodnika  w
miejscowości Bór.

4) W grudniu br. wpłynęła prośba od Podhalańskiej Lokalnej Grupy  Działania  o
 przesunięcie spłaty pożyczki otrzymanej z budżetu Gminy Szaflary. W roku 2014
podmiotowi temu została udzielona pożyczka w wysokości 50.000 zł z przeznaczeniem na
 realizację Lokalnej Strategii Rozwoju. Termin spłaty pożyczki został ustalony najpóźniej na
 dzień 31 grudnia 2014 roku. Z uwagi na fakt, że Podhalańska Lokalna Grupa Działania nie
 uzyskała jeszcze ze środków PROW refundacji wydatków poniesionych w 2014 roku, nie
 jest w stanie spłacić do końca udzielonej pożyczki, dlatego też zaistniała potrzeba
 zaplanowania rozchodów z tytułu udzielonych pożyczek.

5) Przychody zostały zmniejszone o 50.000 zł z tytułu niepobranego kredytu.
Radny Janusz Jurzec – w §4 str.4 jest deficyt w kwocie 18.000 zł,  co to oznacza? czy w
poprzednim roku był również i czy na takim samym poziomie?
Pani Skarbnik- deficyt jest różnica dochodów i wydatków. W ubiegłym roku deficyt wynosił
118.000 zł.
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały
za – 11
przeciw – 0
wstrzymało się – 0
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale
budżetowej na 2014 rok (przy  11 głosach „za”).

Ad.4  Opinia komisji na temat projektu uchwały w sprawie najmu lokalu w Samodzielnym
Publicznym  Gminnym  Ośrodku  Zdrowia  w  Szaflarach  dla  Gminnego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Szaflarach. 
Inspektor  Marek  Jachymiak  –  umowa  z  dotychczasowym  najemcą  lokalu  t.j.  Gminnym
Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Szaflarach upływa z dniem 31 grudnia 2014r.



Najemca lokalu w SPGOZ Szaflary złożył wniosek o chęć podpisania umowy najmu lokalu
na kolejny okres do 31 grudnia 2016r. na dotychczasowych warunkach finansowych .  
Na podstawie art.18 ust.2 pkt.9 lit.a cyt. Ustawy oraz art. 37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia
1997roku  ustawy  o  gospodarce  nieruchomościami,  uchwała  rady  gminy  jest  wymagana
również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają
kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
W związku z powyższym koniecznym jest podjęcie niniejszej uchwały
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały
za – 11
przeciw – 0
wstrzymało się – 0
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie najmu lokalu w
Samodzielnym Publicznym Gminnym Ośrodku Zdrowia w Szaflarach dla Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Szaflarach (przy  11 głosach „za”).

Ad.5 Opinia komisji na temat projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.
Radny Rafał Wilkus – kto może ubiegać się o środki?
Pani Skarbnik – o te środki ubiegać się może organizacja pożytku publicznego działająca na
podstawie ustawy  o działalności pożytku publicznego i posiadająca zapis w statucie zadań,
które są zadaniami własnymi gminy,  jak: kultura,  sport  opieka społeczna i  inne oraz fakt
zapisania  w  budżecie  gminy  zadań  własnych  gminy,  które  mogą  być  zlecone  takim
podmiotom. Procedura przekazywania dotacji jest określona w w/w ustawie. 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały
za – 11
przeciw – 0
wstrzymało się – 0
Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
Programu  Współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego (przy  11 głosach „za”).

Ad.6 Wolne wnioski.
Przewodniczący – o której godzinie posiedzenie komisji?

Zagórski – proponuje posiedzenia komisji zwoływać na godz. 1515.

Przewodniczący podziękował za udział w posiedzeniu.
Posiedzenie komisji trwało od godz.1400 do godz. 1500.

Protokołowała:
S. Sarnecka                 
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                                                                  Komisji Budżetu, Rolnictwa, 
                                                               Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
                                                                          i Ochrony Środowiska  
                                                                          mgr inż. Józef Walkosz


